东莞市科耀五金实业有限公司成立于2003年，位于交通便利，经济发达的东莞市厚街镇，左邻广深高速公路，右有宽畅的博览大道，地理位置得天独厚。

　　本公司引进韩国先进的模具制造技术，专业生产、制造工业用垫圈、垫片、华司介子、平垫、卡环（卡簧）、档圈、弹簧垫圈、 轴承介子，散热片、精密五金电子、散热片、模具配件等系列产品。

　　本公司对新产品开发能力强、速度快，对生产过程一丝不荀，对产品品质精益求精，始终围绕以“客户满意”为中心去展开所有经营活动。于2005年取得ISO9001：2000质量管理体系的认证。

经营理念：客户满意的品质　 客户满意的服务　客户满意的价格

品质方针：质量第一，客户满意，精益求精，诚信高效，全员参与，持续改进。
DONGGUAN KEYAO METAL INDUSTRY CO., LTD was founded in 2003’s, locate in a beautiful town of a manufacturing famous city:Dongguan. In side of the GUANGSHEN EXPWY and locate at capacious Bolan Road, Keyao Co. have a very convenient geographical traffic location.

　　With our high precision mold manufacturing technology which imported from Korea, to manufacture the precision hardware stamping components with the various materials. Our products are mostly including industrial washer & gasket: Plain Washer, Square Washer, Toothed Lock Washer, Retaining Ring, Conical Washer, Conical Spring Washer, Spring Lock Washer(Grower Washer), Radiator’s Sheet, Punch Die’s Peripherals etc..

　　Keyao Co. pay more attention to the R&D of new products and provided with the strong and speedy R&D ability. Under the guide line of “Customer Satisfaction”, we established a set of perfect and reasonable producing flow, strict quality control system.Keyao Co. get the authentication of ISO9001:2000 in the year 2005.

Corporate Mission: Best quality, service and price for customer satisfaction.
Policy of Quality: Based of customer’s quality system, provide customer-satisfactory products and service.
